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21 december 2020

Aan de leden van de raad,

Tijdens de oriëntatieavond van 24 november 2020 hebben wij u geïnformeerd over hoe wij 
ons afval-/grondstoffenbeleid in de toekomst vorm denken te geven. In deze raadsbrief 
geven we graag aan welke vervolgstappen u van ons kunt verwachten. Een korte 
inhoudelijke samenvatting van wat wij u tijdens de oriëntatieavond gepresenteerd hebben 
vindt u als bijlage bij deze brief.

Aanleiding
In 2016 heeft uw raad het beleidsplan "inzameling en verwerking huishoudelijk afval" 
vastgesteld. Sindsdien geven wij uitvoering aan dit beleidsplan. Het einde daarvan is in 
zicht. In 2021 willen we de uitvoering afronden. Onze voorzieningen zijn dan helemaal op 
orde.

Helaas hebben we moeten constateren dat de behaalde milieuresultaten tegenvallen 
(afname van 40 kg restafval per inwoner/per jaar sinds 2015) en dat de kosten hoog zijn. 
Dat is ook de conclusie van het onderzoek dat de rekenkamer in 2020 in opdracht van uw 
raad heeft uitgevoerd naar de "effectiviteit, efficiëntie en governance van de 
afvalinzameling". De rekenkamer beveelt in haar rapport aan om vervolgbeleid op te stellen, 
met aanvullende strategie(ën) voor restafvalreductie.

Op 10 november 2020 heeft uw raad de motie "afvalstoffenheffing en afvalstoffenbeleid" 
aangenomen, waarin u het college oproept om met de kadernota van 2022 een plan gereed 
te hebben "hoe Zwijndrecht binnen twee jaar een forse reductie van het aantal kg restafval 
per inwoner wil realiseren".

Wij delen de zorg ten aanzien van het achterblijven van de resultaten en de relatief hoge 
kosten. Er is een trendbreuk nodig om de hoeveelheid restafval te reduceren en daarmee de 
maatschappelijke kosten te kunnen beheersen.

Inzet en vervolgstappen
Onze inzet is om zo snel mogelijk tot een nieuw grondstoffenbeleidsplan komen voor de 
periode 2021-2025, waarmee we de benodigde trendbreuk kunnen gaan realiseren. 
Wij geven invulling aan uw motie door voor de behandeling van de kadernota 2022 het 
nieuwe grondstoffenbeleidsplan aan u voor te leggen.

In 2021 kunt u het volgende van ons verwachten:

Brief aan de raad



Pagina

2 van 2

 Plan van aanpak grondstoffenbeleidsplan
We maken een plan van aanpak om te komen tot een nieuw 
grondstoffenbeleidsplan. 
Daarin werken we de mogelijke scenario's voor de hoofdlijnen van het nieuwe beleid 
uit. Het rapport van de rekenkamer levert daarvoor waardevolle input. Samen met u 
komen we graag tot een voorkeursscenario dat richting gaat geven aan het nieuwe 
grondstoffenbeleid. 
 Het plan van aanpak leggen wij u ter bespreking en besluitvorming voor in het 
eerste kwartaal van 2021.

 Grondstoffenbeleidsplan 2021-2025
Het voorkeursscenario werken we uit in het grondstoffenbeleidsplan 2021-2025.
 Het nieuwe grondstoffenbeleidsplan wordt, conform de motie "afvalstoffenheffing en 
afvalstoffenbeleid", voor de behandeling van de Kadernota 2022 ter besluitvorming 
aan uw raad voorgelegd.

 Afronden huidig beleidsplan - "voorzieningen op orde"
 Om effectief vervolg te kunnen geven aan het huidige beleidsplan, is het nodig om 
onze voorzieningen helemaal op orde te hebben. Daarvoor hebben we nog twee 
opgaven te doen, te weten "invoeren van inzameling GFE (groente- & fruitafval en 
etensresten) bij hoogbouw" en voltooien van "restafval op afstand" (32 resterende 
ondergrondse containers o.b.v. max. loopafstand van 300 m.). Wij willen deze z.s.m. 
ter besluitvorming voorleggen.

 Q1 2021
 - PvA grondstoffenbeleidsplan
 - besluit "GFE hoogbouw"
 - besluit "rest op afstand"

 Q2 2021
 - Grondstoffenbeleidsplan
    2021- 2025
 - Uitvoering GFE hoogbouw /
    rest op afstand

 Q3 2021
 - Voorbereiding implementatie
    grondstoffenbeleidsplan
 - Uitvoering GFE hoogbouw /
    rest op afstand

 Q4 2021
 - Voorbereiding implementatie 
    grondstoffenbeleidsplan
 - Uitvoering GFE hoogbouw / 
    rest op afstand

Vragen
Tijdens de oriëntatieavond zijn er door uw raad de nodige vragen gesteld. Veel vragen zijn 
beantwoord, maar een aantal ook niet. De griffie brengt in beeld welke vragen er nog ter 
beantwoording open staan. Hierover komen we bij u terug. 

 

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


